
یکشنبه 26 تیر 1401 - 06:56

کمیته علمی مشترک سازمان سازمان حمل ونقل ریلی شهرداری تبریز  و پارک علم و فناوری تشکیل میشود

سرپرست سازمان حمل و نقل ریلی شهرداری تبریز از تشکیل کمیته علمی مشترک سازمان
حمل و نقل ریلی شهرداری تبریز و پارک علم و فناوری استان آذربایجان شرقی در راستای

توسعه همکاریهای علمی و فناورانه خبر داد.

به گزارش امور ارتباطات سازمان حمل و نقل ریلی شهرداری تبریز، دکتر یعقوب وحید کیا در نشست مشترک با رئیس

پارک علم و فناوری استان آذربایجان شرقی و معاونان آن مجموعه اظهار کرد: پارک و علم و فناوری استان

آذربایجانشرقی به عنوان هاب کشوری عمل کرده و توانسته است در ارتباطات منطقهای نقش آفرینی داشته باشد از

این رو همکاریهای مشترک فنی و تخصصی میتواند به رفع نیازهای فنی و تخصصی سازمان حمل و نقل ریلی

شهرداری تبریز کمک کند.

وی با تأکید بر ضرورت توسعه ارتباطات بین پارک و علم وفناوری استان و مجموعه شهرداری تبریز گفت: شهرداری تبریز خدمات خود را در 60 محور به همشهریان ارائه می کند، در

بسیاری از این خدمات منابع مالی قابل توجهی نیاز است که با ورود عرصه های فناوری و علمی به این بخش ها در حوزه های سخت افزاری و نرم افزاری می توانیم به سمت

کاهش هزینه ها و افزایش بهره وری حرکت کنیم.

وحید کیا با اشاره به پروژه مترو تبریز به عنوان یکی از بزرگترین پروژه های شهری و ملی در طی سالیان گذشته گفت: پروژه مترو با توجه به میزان سرمایه و هزینه کرد قابل توجه

در طی سال های متمادی به عنوان یکی از بزرگترین پروژه های استان محسوب می شود از این رو تلاش ما این است تا با تکیه بر توان علمی متخصصان این سرمایه گذاری را

بهینه ساخته و شاهد کارایی و بهره وری بالای این پروژه باشیم.

سرپرست سازمان حمل و نقل ریلی شهرداری تبریز، با تأکید بر ضرورت توجه به دانش و فناوری شرکت های دانش بنیان در رفع نیازهای فناورانه پروژه های بزرگ شهری گفت:

تأمین نیازهای فناورانه پروژه مترو تبریز از داخل کشور در اولویت برنامه های ما قرار دارد.

وی با اشاره به آخرین وضعیت عملیات عمرانی در خط یک مترو تبریز افزود: تصمیم داریم خط یک را به طور کامل تا پایان سال به بهره برداری برسانیم و هم راستا با این عملیات

فاز یک خط دو را تا دو تا سه سال آتی به بهره برداری می رسانیم.

وحید کیا ادامه داد: بر اساس پیش بینی های صورت گرفته طی سال جاری به منظور ادامه عملیات عمرانی خط دو مترو تبریز، نزدیک به 2000 میلیارد تومان منابع نقدی و غیر

نقدی برای احداث تونل، احداث ایستگاه ها و... هزینه می شود.

وی گفت: در بخش تجهیزات و ناوگان به شدت نیازمند تجهیزات و فناوری در بخش های مختلف هستیم و خوشبختانه شرکت های فناور متعددی در پارک علم و فناوری در این

حوزه ها فعال هستند و با توجه به تکثر این شرکت ها امیدواریم همکاری های خوبی در این بخش ها داشته باشیم.

وی تشکیل کمیته علمی مشترک را آغازی برای همکاری های تخصصی دانست و گفت: برگزاری منظم جلسات کمیته علمی و برگزاری رویدادهای مشترک در این همکاری ها

برجسته تر خواهد بود.

وی با اشاره به برخی از نیازهای فناورانه سازمان حمل و نقل ریلی شهرداری تبریز گفت: برای نمونه طی سال های گذشته تجهیزات سیگنالینگ ویژه خط یک مترو تبریز خریداری

شده است اما در بحث های نرم افزاری با توجه به تحریم ها با مشکل نصب نرم افزارها روبه رو هستیم و این نیاز فناورانه می تواند به عنوان پروژه مشترک مورد توجه قرار گیرد.

وحید کیا، پرهیز از شعارزدگی را متذکر شد و گفت: ما به دنبال اصل موضوع هستیم و نمی خواهیم شعار دهیم اما می خواهیم بحث های دانش بنیان را عملیاتی کنیم و با

عملیاتی شدن نرم افزاهای سیگنالینگ نه تنها مشکل مترو تبریز، مشکل دیگر استان ها نیز رفع می شود.

سرپرست سازمان حمل و نقل ریلی شهرداری تبریز، ادامه داد: با گذشت زمان و استفاده از تجهیزات در خط یک مترو تبریز ، وارد بحث های تعمیر و نگهداری می شویم به خصوص

در قطعات مصرفی نیازمند ورود جدی شرکت های دانش بنیان در این حوزه هستیم.

رئیس پارک علم وفناوری استان آذربایجان شرقی نیز در این نشست مشترک با اشاره به رسالت های این مجموعه گفت: رسالت پارک علم وفناوری تبدیل دانش به فناوری و تبدیل

علم به ثروت است از این رو ما از همکاری های مشترک فناورانه با سازمان حمل ونقل ریلی شهرداری تبریز در راستای حل نیازهای این مجموعه حمایت کرده و برای توسعه

همکاری ها اعلام آمادگی می کنیم.

در این نشست دکتر عبدالرضا واعظی، به همراه معاونان آن مجموعه از جمله دکتر یعقوبی و سایر مدیران اظهار کرد: اجرای پایان نامه های کاربردی دربخش های مختلف مترو با

حمایت های سازمان حمل ونقل ریلی می تواند به ارتباط علم با صنعت و توسعه همکاری های مشترک کمک کند.

رئیس این مجموعه ضمن اشاره به عضویت پارک علم و فناوری استان در پیمان شانگهای خاطر نشان کرد: پارک علم و فناوری استان آذربایجان شرقی، به عنوان پل ارتباطی کل

کشور با این پیمان بین المللی، مفتخر است که نیازهای فناورانه سازمان حمل و نقل ریلی را از طریق شرکت های داخلی و بین المللی پیگیری کرده و تا حصول مطلوب و مطابق با

استانداردهای جهانی تلاش کند.
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